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        Łódź,09.12.2022 r. 

Zapytanie 

w sprawie: naprawy latarń  

 

 W związku z interwencją mieszkańca zwracam się z prośbą o informację czy i kiedy  

możliwa byłaby ponowna naprawa latarni na przystanku autobusowym Łagiewnicka - rondo 

Powstańców 1863 r. (1750), będącej już przedmiotem mojego zapytania z 21.02.2021 jak 

również czy i kiedy możliwa byłaby naprawa latarni na pętli Chojny Kurczaki i przy ul. Piotra 

Skargi 12, 8/10. 

  

 

 

Z poważaniem 

 

Mateusz Walasek 

 

 

 




